
Refererat - afdelingsbestyrelsesmøde d 11.marts 2025 

 
Tilstede: Kim, Carlo, Trine, samt suppleanterne Susanne og Lars 

 

 

1. Beplantning.  

Kim orientere om at der er kommet et nyt firma (Gorrin Have og Anlæg) der skal slå 

græs. Hækkene vil blive klippet af Haveservice Syd. De har allerede været for at slå 

blomsterbedene. 

Vi blev enige om at vi skal have en snak med HP/Karsten omkring vedligehold af de 

vilde arealer, gerne med input fra en biolog. Ligeledes omkring beskæring af den 

beplantning der tilsyneladende er kommunens, men som hænger ind over vores stier 

og p-pladser. 

 

2. 1 ny ladestander er bestilt, og vil efterfølgende blive sat op af NH Jespersen. Dette 

giver 2 nye ladepladser. 

 

3. Borde/bænkesæt. Skal bestilles, det er snart udendørs sæson. Kim følger op med 

Karsten, det er ham der skal bestille 

 

4. Det er ved at være et år siden vi fik skiftet filtre, og aftalen var 3 x årligt. Kim følger op 

på dette med Bjarne/Karsten. 

 

5. Vejpilene er kommet og står i kælderen, vi afventer at det er varmt og tørt nok til at 

de kan brændes på vejen.  

 

6. Der er efterhånden 44 medlemmer i den nye Facebook gruppe, medlemmerne 

repræsenterer 34 lejemål ud af de 50. Måske skulle man overveje endnu en 

kampagne for at gøre folk opmærksomme. 

 

7. Kim har bedt Bjarne om at bestille sand, der er lavvande i sandkassen. 

 

 


